
Владимир Вукчевић: Харадинај да се не радује, и даље је на оптужници, наставићемо да га гонимо
четвртак, 27 април 2017 18:35

Рамуш Харадинај не треба да се радује, није ослобођен и даље је под оптужницом,
мислим да ћемо бити упорни и наставићемо да га гонимо, каже бивши тужилац за ратне
злочине Владимир Вукчевић.

  

  

Вукчевић наводи да сви докази стоје и да треба да се изведу пред неким судом и каже
да очекује да би Харадинај мога да одговара пред Специјалним судом за ратне злочине
ОВК у Приштини.

  

"Могао би да се нађе на оптуженичкој клупи, само треба доћи до суда. Ако тај суд почне
да ради, могло би да му се деси да се Харадинај појави, ја мислим да су докази такви да
би могао да буде осуђен пред тим судом. Ммислио сам да ће бити компромис да се
изручи новом суду, запазио сам да су активности око тог суда доста убрзане, па сам
мислио да ће се направити неко премошћење", каже Вукчевић.
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Вукчевић сматра да су докази били довољни и да би Харадинај био осуђен, као и да
треба да се жалимо на одлуку асуда у Колмару.

  

"Сви ти случајеви су пропадали на исти начин, да овде неће имати фер суђење, кажу да
би Харадинај био угрожен овде, то је увредљиво за наше правосудне органе, показали
смо да смо на високом нивоу. На суд у Француској тешко може да утиче извршна власт,
не слажем се да је политичка одлука, то је одлука суда".

  

Вукчевић сматра да је тужалиштво све добро урадило у вези са истрагом и додаје да не
верује да је Приштина знала каква ће одлука бити и да мисли да су страховали.

  

Влада Србије доставила је Скупштини Србије листу кандидата за избор новог тужиоца
за ратне злочине, на којој су имена Снежане Станојковић и Милана Петровића. Снежана
Станојковић је заменица тужиоца у Тужилаштву за ратне злочине, а Милан Петровић је
актуелни руководилац тог тужилаштва.

  

"Не знам зашто се толико дуго чекало, нећу да се мешам, не слажем се са предлогом
Владе. Кад се толико чекало требало је боље да се приступи, учињено је доста
пропуста. Имам поверење у Милана Петровића, ја сам га поставио као заменика, било је
кандидата који су много бољи, ја мислим да се ту умешала политика, не може да се деси
да ја дам једну оцену, а онда нека комисија која је састављена од некомпетентних људи
преиначи моју оцену и тај канд буде најбољи, очекивао сам од премијера да ће да
пресече".

  

Вукчевић сматра да влади није стало да има доброг човека на том месту и додаје да је
од свих влада имао притисак.

  

"Највише за време владе Војислава Коштунице, био је случај који ме је фрапирао, то је
било време када је Карла дел Понет донела запечаћене оптужнице против четири
генерала, међутим тражили су од мене да отворим поступке против њих да би спречио
да се изруче, а ја сам им рекао да хашки суд има приоритет".
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(Н1)

  

Видети још:

  

Александар Вучић: Да није жалосно и тужно, било би смешно; Француској ће бити
упућена протестна нота, а наш амбасадор бити повучен на консултације

  

 Оливер Ивановић: Нисмо имали илузије да ће Харадинај бити изручен Србији

  

Томислав Николић упутио писмо Франсоа Оланду, због одлуке суда о Харадинају
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http://www.nspm.rs/hronika/aleksandar-vucic-da-nije-zalosno-i-tuzno-bilo-bi-smesno.html
http://www.nspm.rs/hronika/aleksandar-vucic-da-nije-zalosno-i-tuzno-bilo-bi-smesno.html
http://www.nspm.rs/hronika/oliver-ivanovic-nismo-imali-iluzije-da-ce-haradinaj-biti-izrucen-srbiji.html
http://www.nspm.rs/hronika/tomislav-nikolic-uputio-pismo-fransoa-olandu-zbog-odluke-francuskog-suda-o-haradinaju.html

